
Protokoll møte i interimsstyret for Nordic 10-10 
 

Møtedato: 29. mai 2019 
 
Deltakere: 
 

• Sverre Tiltnes, Bygg21, styreleder 
• Rannveig Landet, styremedlem 
• Bodil Dybdal, Statsbygg, styremedlem 
• Eirik Løkke, WSP, styremedlem 
• Bjørn Andersen, NTNU, styremedlem 
• Alexander Langlo, NTNU, daglig leder 

 
Forfall: 
 

• Rune Karlsen, OBAS Entreprenør, styremedlem 
 
 
Saksliste 
 

1. Konstituering av styret, møtefrekvens 
2. Medlemsverving 
3. Oppfølging av eksisterende medlemmer 
4. Markedsføring/publisitet 
5. Kursplan fremover 
6. Status økonomi per 1. tertial 
7. Ny medlemskategori UE 
8. Dialog med SB1 Regnskap 
9. Evt. 

 
Sak 1 –  Konstituering av styret, møtefrekvens 
 
Styret ble konstituert. Det lages forslag til møteplan for året og 2010 til neste styremøte. 
 
Sak 2 – Medlemsverving 
 
Status for medlemsverving ble gjennomgått. Brosjyren til bruk i videre arbeid med rekruttering 
trykkes, for Bygg21 sin regning. Det lages et opplegg for «roadshow» for medlemsverving til høsten. 
 
Sak 3 – Oppfølging av eksisterende medlemmer 
 
Medlemslisten ble gjennomgått og behov for mer aktiv oppfølging av enkeltmedlemmer diskutert. 
 
Sak 4 – Markedsføring/publisitet 
 
Det ble diskutert hvordan kan vi skape større oppmerksomhet om CII 10-10. Noen forslag er å bruke 
byggenæringens informasjonskanaler, bygg.no, holde foredrag på relevante arenaer og evt. søke 
dekning i Teknisk ukeblad. 
 
Sak 5 – Kursplan fremover 



 
Det prioriteres å sette opp et grunnkurs prestasjonsforbedring understøttet av 10-10 høsten 2019, 
som også er egnet som virkemiddel for medlemsrekruttering. 
 
Sak 6 – Status økonomi per 1. tertial 
 
Det ble gitt en oversikt over økonomisk status, som ble tatt til etterretning: 
 

 

 
Sak 7 – Ny medlemskategori UE 
 
Årsmøtet vedtok å opprette en ny medlemskategori for underentreprenører, men det er spørsmål 
om vedtektene må endres for å få på plass denne medlemskategorien? Det er også spørsmål hvor 
mye benyttet denne kategorien vil bli, så konklusjonen ble å avvente implementering av denne 
endringen til etter at vi har kjørt vervekampanje. 
 
Sak 8 – Dialog med SB1 Regnskap 
 
Vi inngår avtale med SB1 Regnskap om føring av regnskap og håndtering av foreningens økonomi. Vi 
ber Skatteetaten om en uttalelse angående skatteplikt og MVA-plikt. 
 
Evt. 
 
Ingen saker. 

Budsjett 2019 Regnskap per 1. tertial
Inntekter Beløp Beløp
Medlemskontingent eksisterende medlemmer 430 000kr       400 000kr                       
Medlemskontingent nye medlemmer 305 000kr       15 000kr                         
Kursavgifter 260 000kr       112 500kr                       
Overført fra 2018 649 408kr       649 408kr                       
Sum inntekter 1 644 408kr    1 176 908kr                    

Kostnadspost Beløp Beløp
Lisens CII 600 000kr       565 166kr                       
Administrasjon og markedsføring 200 000kr       26 850kr                         
Medlemsoppfølging, forbedringer og dataanalyse 200 000kr       27 770kr                         
Brukerforum 100 000kr       23 200kr                         
Kurskostnader 200 000kr       23 474kr                         

Sum kostnader 1 300 000kr    666 460kr                       

Resultat 344 408kr       510 448kr                       


